
Naši kandidati
za občinske
župane

Brezovica Dobrova Ig Velike Lašče

Imamo skupni cilj:
blagostanje in kakovost življenja

Imamo skupno pot:
demokracija, toda socialna

Imamo skupne vrednote:
pravičnost in solidarnost

Imamo skupno ime:
socialni demokrati

Jote Sojer
Kandidaturo sem sprejel na

zeljo prijateljev. V krajevni skup-
nosti že dolgo aktivno delujem
tako v organih oblasti kot tudi
v druzbenih organizacijah.

Razmere v kraju in bodoči
obCini poznam zelo dobro. V
bodoCi občini bo v prvi vrsti
potrebno reSevati zelo pereCo
problematiko oskrbe z vodo in
ureditev kanalizacije. Tudi cesta
od Brezovice do Podpeči ne us-
treza sedanjemu prometu in jo
je nujno modernizirati in ure-
diti pločnik.

Krajani me dobro poznajo in
ob dobrem sodelovanju bom, Ce
bom izvoljen, naredil vse, da bo-
mo v obcini zadovoljni pri hi-
trejSem reševanju vseh odprtih
problemov. katerih ni malo.

Še posebno skrb bom name-
nil urejanju Ljubljanskega bar-
ja. ki pokriva veCji del nove ob-
Cine in ga je nujno bolje izkori-
stiti, tako v kmetijske kot tudi
v turislione namene.

Vttoš Valentit
V svojem mandatu se bom

zavzemal, v okviru finanCnih mo-
znosii, za uresničitev volje ob-
Canov.

Vsekakor je nujno dogovar-
janje o reševanju prednostnih na-
log v občini.

Zavzemal se bom za napre-
dek kmelijstva in podjetniStva
ne glede na pomisleke, da smo
majhna obcina. ker bomo le ob
trdnem gospodarstvu izpolnjevali
zastavljene cilje.

Ob tem moram poudariti tu-
di skrb za ostarele in onemogle
krajane.

Iztok LipovSek
Ne obljubljam vam asfalta na

vaSetn dvorisču, niti javne raz-
svetljave na vaši poti. Naj vam
druge stranke obljubljajo med
in mleko, jaz vam zagotavljam,
da nova obCina Škofljica nima
pogojev za samostojno prežive-
tje. Nimamo lastnega premože-
nja, kar pa ga je, kliče k vzdrze-
vanju (4 Sole, vrlca, zdravstveni
dom,...). PeSCica podjetnikov ne
more reSevati vseh tegob. Pa tudi
obcinskih davkov, ki bi slabili
gmotno varnost obcanov, ne na-
meravam uvajati! Zato želim po-
stati prvi in poslednji župan
Škofljice. Obljubim lahko le, da
si bom prizadeval za pravicno
(enakopravno) vnovično vkfjuči-
lev Skofljice v mestno obcino
Ljubljana. Obe četrtni skupno-
sti (Lavrica in Škofljica) ter obe
vaSki skupnosti (Pijava Gorica in
Zelimlje) bi imele skupnega pred-
stavnika v mestnem svetu. Gre
preprosto le zato. kakšne pogo-
je za življenje in delo bomo za-
gotovili našim otrokom!

Boris-Jote Jakopin
Če bom izvoljen se bom zav-

zemal:
- za izboljšanje pogojev za

kulturo in šport,
- za komunalno opremljenost

vseh naselij v občini kot je os-
krba z zdravo pitno vodo, ka-
nalizacija, ceste. telefoni,

- za gradnjo novih uCilnic pri
osnovni šoli na Igu,

- za reSevanje socialnih pro-
blemov socialno ogroženih dru-
žin in posameznikov,

- za zadovoljstvo. poštenost,
enakopravnost in dobro voljo
vseh mojih občanov.

\van GaCnik

Kot možni bodoci Zupan se
bom zavzemal za trdno pove-
zavo in enakomeren razvoj ce-
lotne občine. od Turjaka do Ro-
ba in Velikih Lašč. Potrebno bo
nadaljevati z izgradnjo infra-
strukture. dati moznost razvoju
malega gospodarstva in zagoto-
viti vecjo podporo kmetijstvu
in živinoreji. Pustiti moramo sla-
re zamere in s skupnimi moCmi
hitreje in uspeSnejSe razvijati na-
šo novo občino. V kolikor pa
se bomo dogovorili. bomo po-
skušaii vse. da bomo zopet Ljub-
Ijančani.

Obkrožite številko
pred njihovimi imeni!

Združena Hsta socialnih demokratov v vseh občinah nastopa s svojo kandidatno listo za občinske svete.
Zatorej obkrožite listo ZLSD!


